
 

Interpellation till regionrådet Kenneth Backgård om Ambulansflygets möjlighet att nyttja Kiruna 

flygplats under sommaren 2019. 

Vi har i media kunnat läsa om Svedavias problem att bemanna Kiruna flygplats under sommaren 

2019 och att det kan innebära inskränkningar för ambulansflyget att nyttja Kiruna flygplats. 

Region Norrbotten betalar betydande belopp till Svedavia just för att möjliggöra dygnet runt 

användning av ambulansflyg eftersom det är en viktig trygghetsfaktor för Kirunabornas uppfattning 

om en säker Hälso- och sjukvård. 

 

Med anledning av det ställer jag följande frågor till regionrådet Kenneth Backgård: 

- Vilka garantier har Svedavia lämnat för att kunna uppfylla avtalet om dygnet runt 

tillgänglighet för ambulansflyget på Kiruna flygplats även under sommaren 2019? 

 

- Vilka åtgärder förbereder Region Norrbotten om Svedavia inte uppfyller avtalet? 

 

Hur påverkas Kirunabornas Hälso- och sjukvård i så fall? 

 

- Hur informeras Kirunaborna om detta? 

 

Glenn Berggård 

Oppositionsråd (V) 

 

 

 


